國立中央大學通訊工程學系

________學年度研究生指導教授確認表
An application form of advisors’ confirmation
	學號
Student ID
	
	姓名
Name
	

	學制
Graduate Level 
	(碩士班(組別：　   　      ) (博士班  (碩士在職專班
( Master (Program：　     ) ( Doctoral ( In-service Master

	實驗室名稱
Name of Laboratory
	

	聯絡電話
Contact Number
	手機：
Cellphone:

	電子郵件
E-mail
	1.

	
	2.

	注意事項：
Notices:
一、依本系「博士班學生修業辦法」第四條規定，博士班研究生須於入學一年內選定論文指導教授，論文指導教授應由本系專任主聘教師擔任，並以書面向本系申請。
1.  Based on the PhD Degree Requirements, starting from the second academic year, the students must resubmit paper application forms to the Department by the end of every September to reconfirm the advisors’ willingness to advise them.
二、其他注意事項請參閱本系碩、博士班研究生修業辦法。
2.  For other notices please refer to Master/PhD Degree Requirements in our department website.
學生已詳閱注意事項，且所填資料正確無誤。
Students must read all notices and confirm the provided information above.
研究生簽名/ Signature：_____________________

       日期/Date：_____________________

	本人同意指導該生並為該生之指導教授。
I agree to be the advisor of this student.
指導教授簽名/ Signature：_____________________

日期/Date：_____________________


